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Vragen van het lid Van Raak (SP)
aan de minister van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over de
veiligheid van Amsterdamse
brandweerlieden. (Ingezonden 9 juli
2009)

1
Deelt u de zorgen van de
Amsterdamse brandweerlieden,
die stellen dat als gevolg van
bezuinigingen hun eigen veiligheid
en de brandveiligheid van de stad
Amsterdam gevaar lopen?

2
Is het waar dat in de toekomst
brandweerlieden overuren niet meer
krijgen uitbetaald, bepaalde vacatures
niet meer worden ingevuld en zelfs
medewerkers worden ontslagen?

3
Welke maatregelen neemt u om de
veiligheid van de brandweerlieden en
de brandveiligheid in Amsterdam te
verzekeren?

4
Hoeveel moet in totaal worden
bezuinigd op de brandweer in
Amsterdam? Waarom?

5
Wordt ook de brandweer in andere
gemeenten geconfronteerd met
bezuinigingen?

Antwoord

Antwoord van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties) (ontvangen
19 augustus 2009) Zie ook
Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 3352

1
Neen, ik vertrouw er op dat het
bestuur van de Veiligheidsregio
Amsterdam-Amstelland er alles aan
doet om de veiligheid van de
Amsterdamse brandweerlieden en de
brandveiligheid van de stad te
borgen. De korpsleiding van de
regionale brandweer
Amsterdam-Amstelland heeft
op grond van de eerste
kwartaalrapportage melding gemaakt
van een negatieve prognose voor
2009. De korpsleiding doet op dit
moment onderzoek naar de oorzaken
van de te verwachte tekorten en naar
de maatregelen die moeten worden
genomen om deze tekorten te
voorkomen dan wel te beperken. Het
bestuur van de Veiligheidsregio zal
hier in het najaar over worden
geïnformeerd door de brandweer.

2
Neen, het is niet waar dat
brandweerlieden in de toekomst
gemaakte overuren niet meer krijgen
uitbetaald. Wel probeert de
brandweer het voorziene tekort te

beperken door het voorkomen van
overwerk door slimmer met de
capaciteit van de organisatie om te
gaan. Tevens worden alle vacatures
kritisch tegen het licht gehouden
waarbij een aantal vacatures
(stafpersoneel) voorlopig niet in
wordt gevuld. Daarnaast zijn de
contracten van een aantal tijdelijke of
externe krachten niet verlengd. Van
ontslag van medewerkers is thans
geen sprake.

3
Het borgen van de veiligheid van
de brandweerlieden en de
brandveiligheid in Amsterdam is
een lokaal bestuurlijke
verantwoordelijkheid.

4
Er is geen sprake van bezuinigen,
want aan het volume van de
brandweerbegroting verandert niets.
Wel moeten er maatregelen worden
genomen om de te verwachten
tekorten te voorkomen dan wel te
beperken.

5
Het is mij niet bekend of de
brandweer in andere gemeenten
wordt geconfronteerd met
bezuinigingen. Het jaarlijks
vaststellen van het budget voor de
brandweer is immers een lokaal
bestuurlijke aangelegenheid. Navraag
bij de Vereniging van Nederlandse
Gemeenten (VNG) leert dat deze
organisatie niet over informatie
beschikt ten aanzien van
bezuinigingen bij gemeenten op de
brandweerzorg.
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